
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

ÅRSMØTE 10.10.2013 

Daumannsholen skytebane 

 

ÅRSMELDING 2013 



ÅRSMELDING 2013 
 
Følgende personer har i perioden innehatt verv: 

Styret 

Formann  : Rune Schaug 

Nestformann  : Harry Schaug 

1. styremedlem : Jørn Kåre Ingjer 

2. styremedlem : Arne Spjelkavik 

Kasserer  : Torstein Schaug-Pettersen 

Ungdomsleder : Jan Fredriksen  

1. vara styremedlem : Jan S Johansen 

2. vara styremedlem : Olav Solstrand  

3. vara styremedlem : Tom Schaug 

 

Baneutvalget 

1. medlem  : Jan Fredriksen  

2. medlem  : Johnny Hansen 

 

Miniatyrskytterlaget 

1. medlem  : Tom Schaug 

2. medlem  : Harry Schaug 

3. medlem  : Hugo Ongstad 

 

Revisor  : Odd Einar Eilertsen 

Vara revisor  : Roy Ra 

 

Ammoforvalter : Odd Spjelkavik 

 

Valgkomité 

1. medlem  : Johnny Hansen 

2. medlem  : Kjetil Bjørdal 

Vara   : Helge Ingebrigtsen 

 

Repr. til styret i 

Samfunnshuset A/L : Harry Schaug 

vara   : Tom Schaug 

  



Følgende er på valg i 2013: 

Styret 

Formann  : Rune Schaug   for 1 år      

Kasserer  : Torstein Schaug-Pettersen for 2 år      

Ungdomsleder : Jan Fredriksen   for 2 år      

1. vara styremedlem : Jan S Johansen  for 1 år      

2. vara styremedlem : Olav Solstrand   for 1 år      

3. vara styremedlem : Tom Schaug   for 1 år      

 

Baneutvalget 

1. medlem  : Jan Fredriksen   for 2 år      

2. medlem  : Johnny Hansen  for 2 år      

 

Miniatyrskytterlaget 

1. medlem  : Tom Schaug   for 2 år      

2. medlem  : Harry Schaug   for 2 år      

 

Vara revisor  : Roy Ra    for 2 år      

 

Ammoforvalter : Odd Spjelkavik  for 2 år      

 

Valgkomité 

1. medlem  : Johnny Hansen (går ut) 

2. medlem  : Kjetil Bjørdal  (rykker opp til 1.) 

Vara   : Helge Ingebrigtsen (rykker opp til 2.)      

 

Repr. til styret i 

Samfunnshuset A/L : Harry Schaug   for 2 år      



AKTIVITETER 2013: 

Styret har avholdt 2 styremøter i perioden og behandlet 10 saker. 

 

Innendørsaktiviteter 

Tradisjonen tro har det vært avholdt skyting for beboerne ved Åsevangen, samt trening med kal. 22 på 

skytebanen. Vi arrangerte også Andøymesterskap i miniatyrskyting, med 19 deltakere. 

 

Arrangementer 

Vi arrangerte ett stevne i Vinterkarusellen med 26 deltakere, og Andøymesterskap vinterfelt med 19. 

Andøytreffen gikk bra i år også, til tross for visse problemer. Det ble til slutt bare 5 skiver på 200 meter 

som virket. Det var totalt 81 deltakere på banestevnet lørdag. I tillegg måtte vi ta skytingen på 200 

meter for Andenes søndag, der 28 skyttere kom. 

 

Baneanlegget 

Alle skiver og kabler, både på 100- og 200-meteren er demontert og tatt inn på standplassen for 

vedlikehold i løpet av vinteren. En av skivene på 200 meter har fått et skudd der det helst ikke skulle ha 

vært. Elektronikken er muligens ødelagt, og må evt. skaffes ny. Dette må testes til våren, når skivene 

settes ut igjen. 

Feltstandplassene er gjort større, slik at det er plass til minst 15 skyttere. Det er også bygget stativ til 

finfelt og jegerskyting, ved siden av skivene på 100 meter. 20 nye rammer til finfelten er også laget. 

Skytterhuset har vært utleid flere ganger i år, både til barnedåp, bursdager og ”elgfest”. Jaktlaget som 

hadde Dverberg brukte skytterhuset som base hele første uka av årets elgjakt. 

 

Økonomi 

Vi har inntekter fra Forsvaret for leie av banen og noen kroner fra jegernes aktivitet. Også HV og noen 

fra Sjøforsvaret har brukt banen i år. Det ble også brukbart overskudd fra Andøytreffen, men det må 

likevel gjøres noe for å øke inntektene til laget. 

 

Skyteaktivitet og prestasjoner 

Lagets skyttere har også i 2013 markert seg på skytebaner rundt i landet. Mari og Nora Benjaminsen, 

Tove Mette Gammelmoe, og Jan Fredriksen har vært mest aktive, men også Harry Schaug, Jan S 

Johansen og Olav Solstrand har vært med på en del stevner. I sommer fikk vi også med en ny skytter; 

Øystein Sjåvoll i klasse Eldre rekrutt. Litt varierende resultater, men et par ganger 244 poeng lover bra. 

Han blir junior neste år, så det må trenes mye i vinter. Totalt 20 skyttere har vært med på ett eller flere 

stevner. Flere har fått gavepremier for sine prestasjoner, og det skal i år deles ut premiepenger til lagets 

skyttere for ca. 12.500 kroner. 

 

Miniatyr: 

Nora og Tove Mette fikk hver sin tredjeplass i Solstevnet hos Nedre Målselv, og Tove Mette vant finalen 

i Hålogalandskarusellen i Kvæfjord. 

  



Feltskyting: 

Mari, Nora, Tove Mette, Jan og Torstein Schaug-Pettersen var med på Ofoten feltkarusell i vinter. Mari 

vant i klasse rekrutt, Nora ble nr 2 i junior, Tove Mette vant klasse 1, Jan ble nr 3 i klasse 2-5-V55, og 

Torstein inne på topp 10. Amalie Schaug og Nora var i finalen i KM vinterfelt. 

Mari ble Samlagsmester i klasse rekrutt med 38/3, foran Amalie med 37/0. Torstein ble nr 2 med 38/3 

og Rune Schaug nr 3 med 37/6 i klasse 2-5-V55. Jan S. Johansen ble Samlagsmester i V73 (sommer) med 

42/10, og Rune ble nr 3 i 2-5-V55. 

Baneskyting: 

Tove Mette skjøt sine første stående skudd på Melbo, og fikk Den norske Skyttermedalje i sølv. Hun har 

flere gode resultater i år, med 246 poeng og fjerdeplass i Norgescupstevnet i Rennebu som beste 

plassering. Hun ble nr 24 (av 295 skyttere) på LS med 243 poeng, og 248 poeng på Andøytreffen på 

Andenes som beste resultat. Med 3 stevner på 243 eller bedre, må hun opp i klasse 2 til neste år. 

Jan ble Samlagsmester på bane klasse 3-5, med 332 poeng, og vant Skyttercupen sammenlagt. 

Vi gratulerer så mye til alle! 

 

Storviltjegerne har hatt stor aktivitet denne sesongen også, og ca. 50 jegere har benyttet seg av 

jegerbanen. Trening og oppskyting måtte flyttes til Daumannsholen, etter at det oppsto stor uenighet 

med Skogvoll grunneierlag om bruken av Okla. Totalt innbrakte denne aktiviteten ca. kr. 5.200,-. Slik det 

ser ut nå, blir skytebanen i Okla nedlagt. Det jobbes med å få flyttet banen for skyting mot løpende elg 

til Daumannsholen. Det skal også etableres leirduebane til AJFF. 

 

Neste sesong 

Som alle vet er det Vesterålen som har NNM vinterfelt / KM Midtre krets i 2014, og at det er Dverberg 

som skal arrangere stevnet. Da vi hadde NNM for 20 år siden var det knapt 240 skyttere med. Det skal 

vel godt gjøres å få så mange denne gangen, men vi kan jo håpe... 

Vi vil ha behov for mye personell til avviklingen av stevnet. Dette gjelder anvisere, standplassledere, 

kjøkken, påmelding/resultater etc. Vi trenger også hjelp til å skaffe sponsorer til stevnet/laget, og til å 

skaffe gavepremier. Det blir også noe arbeid med å bygge standplasser til finfelten (av snø). Grovfelten 

blir fra standplassene på Daumannsholen, mens finfelten planlegges på jordene sør for idrettsbanen. 

 

Vi skal også arrangere Andøytreffen, med både felt- og banestevne. 

 

NNM bane og felt skal være delt mellom Bjerkvik og Trondenes, og går 2. - 5. juli. All feltskyting blir i 

Bjerkvik, all baneskyting og alle finaler på Trondenes. 

 

Landsskytterstevnet går i Sandnes, så det blir vel litt langt for de fleste. Håper likevel noen tar turen. 

 

Jeg vil til slutt ønske alle skyttere, og gjenvalgte eller nyvalgte tillitskvinner og -menn lykke til neste år. 

 

Dverberg 10.10.2013 

 

 

Rune Schaug 

Formann 


